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شکست استقلال مقابل تراکتور در تبریز
تراکتور ۲ - استقلال صفر

مصاف تراکتور و استقلال در هفته پانزدهم رقابت های لیگ برتر 
با برتری ۲ گله شاگردان خمز به پایان رسید.

در چارچوب هفته پانزدهم رقابت های لیگ برتر، دو تیم استقلال 
و تراکتور از ســاعت ۱۴ جمعه در ورزشگاه شهید سلیمانی تبریز 
به مصاف هم رفتند که این بــازی در پایان با پیروزی ۲ بر صفر 

تراکتوری ها به پایان رسید.

در دقیقــه ۳۷ بازی محمــد قنبری روی نفــوذ تراکتوری ها به 
محوطه جریمه استقلال، صاحب موقعیت شد و با ضربه پای چپ 
خود موفق شد گل اول بازی را به ثمر برساند. این گل در حالی به 
ثمر رسید که کمک داور بازی در ابتدای کار، صحنه گل را آفساید 
اعلام کرده بود، اما داور مسابقه گل را صحیح تشخیص داد که با 

اعتراض استقلالی ها همراه شد.

کویــن یامگا در دقیقه ۵۰ مســابقه روی نفــوذ خود به محوطه 
جریمــه تراکتور، بــا دروازه بان تک به تک شــد، اما ضربه او را 

اخباری مهار کرد و به کرنر فرستاد.
در دقیقــه ۵۲ بازی، روی پاس ریکاردو آلــوز، محمد قنبری بار 
دیگر صاحب موقعیت گلزنی شد و این بازیکن با یک ضربه دقیق 

پای چپ، گل دوم خود و تیمش را به ثمر رساند.

ورزشی

اخبار کوتاه 

مســئول برگزاری مســابقات ســازمان لیگ از دشواری های 
برنامه ریــزی برای برگــزاری بازی هــا و وضعیت نامناســب 

ورزشگاه ها سخن گفت.
 سهیل مهدی، مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ که میهمان 
روز جمعه برنامه »ورزشگاه« بود، درباره تغییر زمان دیدارهای ملوان 
انزلی – فولاد خوزستان در هفته ششم و آلومینیوم اراک – گل گهر 
سیرجان در هفته سیزدهم لیگ برتر، اظهار داشت: شرایط با یکدیگر 
فرق می کند. زمانی یک بازی را ۲۴ ساعت نگه می داریم که امکان 
شرایط برگزاری بازی مهیا باشد. در رابطه با بحث ورزشگاه در انزلی، 
شب قبل بارش شدیدی داشتیم و چمن ورزشگاه نیز کاور نشده بود. 

داور تشخیص می دهد بازی برگزار شود یا نشود.
مسئول برگزاری مسابقات ســازمان لیگ در خصوص اینکه چرا 
از اردوی تیــم ملی در اتریش به بعد، برنامه ریزی ها طوری صورت 
نگرفت که نیم فصل اول تا قبل از شروع جام جهانی قطر به پایان 
برسد، گفت: برنامه ما این بود که با برگزاری ۱۴ هفته، نیم فصل اول 
را ببندیم ولی تغییر پی در پی سرمربی تیم ملی و خواسته هایی که 
از سازمان لیگ داشــتند، این اتفاق نیفتد. با توجه به در پیش بودم 
جام جهانی، نمی خواستیم تقابلی با برنامه های تیم ملی داشته باشیم. 
کی روش درخواست برگزاری مینی کمپ را داشت و نمی توانستیم 

»نه« بگوییم.
مهدی خاطرنشان کرد: همیشه تورنمنت های بین المللی غالب بر 
برنامه ها است. ما نباید خودمان را با لیگ های اروپایی مقایسه کنیم. 
در تقویم مان یکسری ها مناسبت ها داریم. روزهایی نیز داریم که در 
تقویم نیست، ضمن اینکه چهارشنبه سوری و سیزده بدر هم داریم. 
آســیا با تمام پیشرفتی که کرده اســت، مثل اروپا نیست. یک روز 

شــوخی کردم و گفتم ما مثل تورهای لحظه  آخری شده ایم و یک 
جاهایی برنامه ها تغییر می کند. فکر می کنید چرا برنامه 6 هفته آینده 
لیگ را دادیم و ادامه اش را ندادیم؟ به ما بگویید ســرمربی تیم ملی 
چه کسی است؟ ما از ۲9 اسفند ۱۴۰۱ تا 8 فروردین ۱۴۰۲ فیفادی 
داریم. سرمربی تیم ملی چه کسی است؟ در فیفادی می خواهد چه 

کار کند؟
مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ در پاسخ به این سؤال که 

اگر بــه عقب بازگردیم دربی را باز هم پــس از جام جهانی برگزار 
می کنند، گفت: اگر به عقب بازگردیم و خواســته تیم ملی لغو دربی 
باشد، این کار را می کنیم. درخواست تیم ملی دور شدن بازیکنان از 
مصدومیت در آستانه جام جهانی بود. پیش بینی برنامه ما برگزاری 

دربی قبل از جام جهانی بود و دربی در این زمان زیباتر می شد.
مهدی در واکنش به این موضوع که آیا سفارشــی برای لغو دیدار 
ملوان – فولاد شده بود، گفت: به هیچ وجه سفارشی نشد. صادقانه و 

اخلاقی می گویم هیچ گونه سفارشی نشده است. اتفاقاً در هفته های 
گذشته یکی دو خواسته از من داشتند که اجازه دهید آنها را نگویم. 
باشگاه هایی درخواست هایی داشتند که انجام ندادیم. اگر دیداری لغو 
می شد، با تصمیم داور است و من حق ندارم دخالت کنم. از همکارانم 

نیز خواسته ام دخالتی در تصمیم داور نداشته باشند.
وی در خصوص بحث سیســتم کمــک داور ویدیویی VAR در 
ورزشــگاه ها یادآور شــد: در کنار VAR خیلی چیزها می خواهیم 
که شــامل تأیید شدن ورزشگاه ها است. نگین استادیوم های ایران، 
ورزشــگاه آزادی است که بحث سکوهایش را می دانید. یک مسئله 
 VIP پنهانی این ورزشگاه، سیستم صوتی آن است. اگر در قسمت
بنشیند، می گویید عجب صدایی دارد اما روبروی جایگاه باشید، اصلا 
صدا نداریم. چند باند می گذاریم تا صدا پخش شود. صوت تنها برای 
این نیســت که تعویض را بگویند. یکی از دلایل داشــتن صوت، 
بحث های امنیتی اســت که اگر زلزله و صاعقه ای بود بتوانند مردم 

را در ورزشگاه ها هدایت کنند.
مســئول برگزاری مســابقات سازمان لیگ با اشــاره به برگزاری 
بازی هــای جام جهانی در قطر تصریح کــرد: آخرین رویدادی که 
فوتبال پشت ســر گذاشت، جام جهانی قطر بود. ورزشگاهی به نام 
9۷۴ ســاختند که ۵ بازی برگزار و سپس جمع آوری شد. حتی راه 
پله های این ورزشــگاه قابل مقایسه با ورزشــگاه های ما نبود. باید 
بپذیریم استانداردها در ســازمان های ورزشی وجود داشته باشد، از 
جمله صوت، اسکوبورد، جایگاه خبرنگاران، VIP و دیگر بخش ها. 
بالاترین جایی که مقام های شخصیتی حضور پیدا می کنند، جایگاه 
VIP اســت. در این قسمت، مبلمان منزل  ما به مراتب بهتر است 
و حاضر نیســتید در اینجا بنشینید. مبلمان منزل ما میهمان پذیرتر 

از مبلمان VIP ورزشــگاه آزادی اســت! یک روز به دهکردی از 
مسئولان سابق خوزســتان گفتم فکری برای ورزشگاه غدیر اهواز 
کرده اید؟ مسیر این ورزشگاه دور اســت. در یکی از بازی هایی که 
فولاد در لیگ قهرمانان آسیا داشت، مردم از در و دیوارهای ورزشگاه 
وارد می شــدند. ورزشگاه خوب به تیم شخصیت می دهد و بازی را 
زیباتر می کند. یکی دو روز پیش دیداری را تماشا می کردیم و متوجه 
شــدیم تنها دو دوربین فلیمبرداری دارد و تصاویر صحنه آهســته 
نداشت. یکبار در ورزشــگاهی در خوزستان گفتم دوربین را دو متر 
عقب بیاورید چون در دید اســت که گفتند اگر عقب بیاوریم دیگر 

نمی توانیم فیلم بگیریم.
مهدی در رابطه با انتقادها از ســاعت برگزاری برخی از بازی های 
لیگ یادآور شد: ما دو استان خوزستان و کرمان را داریم که سه تیم 
در لیگ دارند. در هر هفته دو تیم میزبانی می کنند و همه می خواهند 
بازی های شــان پخش شود. عوامل یگان ویژه و صداوسیما باید در 
اختیار آنها باشــند و مدیریت سخت می شود. به ناچار، زمان بازی ها 

روی هم می افتد.
وی در خصوص بحث بازگشــت تماشاگران به ورزشگاه ها عنوان 
کرد: خیلی از شــهرها در حال رفتن به ســمتی هستند که بتوانند 
این کار را بکنند. ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر هنوز سکوهایش 
مجوز حضور تماشاگر را ندارد. ورزشگاه یادگار امام )ره( تبریز هنوز 
گیت های بلیت فروشی اش را راه اندازی نکرده است. ورزشگاه مرحوم 
سیروس قایقران کارهایش را انجام می دهد. برخی ورزشگاه ها نیاز به 
یکسری تأییدیه دارند. وقتی تأییدیه بگیرند شورای تأمین باید مجوز 
حضور تماشــاگران را بدهد. پیش از کرونا سه ورزشگاه گیت بلیت 

فروشی داشتند اما الان فعال نیست.

صدای پای یک گلزن جدید؛

عمری، لوکادیای پانصد میلیونی پرسپولیس!
یک چهره ناشناس، کسی که شاید خیلی از هواداران پرسپولیس 
هم قیافه اش را به خاطر نسپرده باشند، اما تیمشان را با درخشش 

او در صدر جدول می بینند.
کم حرف، با قد کوتاه، جثه ریز و سر پایین ، نامش محمد عمری 
اســت و از ارومیه به تهران آمده تا رویاهایش را در آکادمی تیم 
فوتبالی دنبال کند که کمتر اعضایش به تیم بزرگسالان می رسند. 
اما او داستان متفاوتی دارد و قرار است بلیت بخت آزمایی را ببرد 

و برنده یک جایگاه در ترکیب تیم بزرگسالان پرسپولیس شود.
یحیی که فصل گذشته هرگز ترکیب تیمش را برای بازی بعدی 
هم در زمین نگه نداشته، این بار در جلسه فنی خط حمله تیمش 
را معرفی کرد: وحید امیری و محمد عمری. جالب اســت بدانید 
عمری فصل گذشته تنها سه بار در لیگ برتر برای پرسپولیس 
به میدان رفت، اما این فصل تنها در یک بازی نیمکت نشــین 

مطلق بوده است.
دومین حضور فیکس اما درخشان تر از اولی هم بود. چند دقیقه 
از گل تســاوی و بهت در اردوی پرســپولیس نگذشته بود که 
پرس شدید عمری و امیری، زوج جدید خط حمله پرسپولیس، 
خط دفاعی نساجی را مجبور کردند با حقیقی بازی کنند. پاس 
حقیقی به جلوتر از مدافع هم دســته ارسال شد و عمری در یک 

چشم بهم زدن خود را به جلوی دروازه رساند.
سرعت خیره کننده  این بازیکن، تنها نکته بارز این گل نبود. او 
در مقابل علیرضا حقیقی تنها یک گزینه برای گلزنی داشــت و 
همان را هم انتخاب کرد: شــوت به طاق دروازه و توی دروازه. 
این نخستین گل جوان ۲۲ساله پرسپولیس در ورزشگاه آزادی در 

یک بازی رسمی است.
او بــرای گل اول ده بازی صبر کرد، اما بــرای گل دوم تنها 
ده دقیقه زمان می خواســت. پس یک شروع دیدنی از علیرضا 
بیرانوند و یک پاس سریع از سعید صادقی، با فرارش همراه شد 
تا گلر سابق پرسپولیس برای دومین بار مقابل جوان اول این تیم 
تسلیم شود، بازیکنی که البته برای گل هایش خوشحالی خاصی 

هم نداشت.
در این گل هم عمری نقشی را ایفا کرد که شاید کسی انتظارش 
را نداشت؛ جاگیری خوب، حمل توپ زیر فشار، ضربه تمام کننده. 
ســومین گل برای مهاجمی که جور جدایی لوکادیا و افت دیگر 

آکادمی پرسپولیس را می کشد.
البته شــاید ۲۲ ســال، ســن معرفی یک پدیده نباشد، اما در 
پرســپولیس که فشــار زیادی روی بازیکن وجود نــدارد و در 
سال های اخیر نیز بازیکنان جوانش انگشت شمار بوده اند، عمری 

یک غنیمت ارزشمند است.
نکتــه جالب دیگر اینکــه محمد عمری قــراردادی با حدود 
ارزش پانصد میلیون تومان با پرســپولیس امضا کرده که او را 
در پایین ترین بخش لیســت دستمزدهای بازیکنان پرسپولیس 
قــرار می دهد که البته قابل توجیه اســت؛ اما به هر حال ایفای 
نقش مهاجم یک میلیون دلاری توســط چنین مهاجمی، خود 

رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس را هم سر شوق می آورد.
البته یک ســاعت از بازی که گذشت، زمانی که دوربین روی 
این مهاجم قفل شد، او به نظر با ایما و اشاره به نیمکت می گفت 
که زمان تعویض فرا رســیده. این شاید نقطه تاریک مهاجمی 
است که هواداران پرســپولیس حالا رویاهای زیادی را برایش 

در سر دارند.
عمری که شاید هنوز به نوشتن اسمش عادت نداریم، با شرایط 
فیزیکی موردنیاز پرسپولیس، تفاوت های جدی دارد و این همان 

چیزی است که باید هرچه سریع تر در تمرین به آن دست یابد.
این دیگر نقطه مشــترکی اســت که او با مهدی عبدی دارد. 
عبدی در تمام این ســال ها از چنین مشــکلی رنج برده و البته 
نتوانسته پیشرفت موردنظر را رقم بزند و چه بسا در ویژگی های 

مثبت نیز با افت مواجه شده است.
اگرچه حالا روزهای درخشــان عمری اســت، اما شــاید این 
سرنوشتی باشــد که به سراغ دیگر پدیده جوان پرسپولیس هم 
بیاید. پــس در کنار همه این تعریف و تمجیدها، گوش مهاجم 
گلزن پرســپولیس به توصیه هایی باشد که یحیی گل محمدی 

برایش دارد:
»محمد عمری هم عملکرد خوبی دارد و به نظرم جا دارد بهتر 
هم بشود. باید تمرکز و زندگی حرفه ای را بهتر کند و تمرینات 
بهتری داشــته باشد و هنوز فقط دو بازی کرده و راه طولانی ای 

دارد و باید بتواند روند خوبی را طی کند.«

مهدی:  مبلمان خانه ما از VIP ورزشگاه آزادی بهتر است!

برنامه  لیگ برتر مثل تورهای لحظه آخری شده است

اخراج »مهدی ترابی« یکی از اتفاقات قابل توجه دیدار پرسپولیس- نساجی بود. پرسپولیس 
یکی از بهترین و راحت ترین بردهای تاریخش را روز پنجشنبه ۱۵ دی مقابل نساجی به دست 
آورد. این برد ۵ بر یک اما بدون تلفات برای قرمزها به پایان نرســید. مهدی ترابی، بازیکن 
پرسپولیس در شرایطی که تیمش ۵ بر یک از حریف پیش بود، با کارت قرمز داور از زمین 
اخراج شــد تا قرمزها ۳۰ دقیقه را ۱۰ نفره بازی کند. مشاجره ترابی با احمد موسوی، مدافع 
نساجی، زمینه اخراج ترابی را ایجاد کرد. برای خیلی ها این سوال پیش آمده که در آن دقایق 
بین دو بازیکن چه اتفاقی رخ داد که منجر به اولین کارت قرمز دوران بازی ترابی شد.برای 
رسیدن به جواب این سوال باید به مصاحبه های پس از بازی رجوع کرد. موسوی پس از بازی 
عنوان کرد که شماره 9 پرسپولیس به او توهین کرده بود: »من چیزی نگفتم و دیدید که داور 
چه کسی را اخراج کرد. حتما داور یک فحشی را شنیده که او را اخراج کرد. من می دانم ترابی 
چه گفت و داور فحاشی ترابی را دید و او را اخراج کرد.« جالب اینکه علی صفایی  داور دیدار 
هم تلویحا صحبت موسوی را تایید کرد. او در پاسخ به این سوال که آیا صحبت های مهدی 
ترابی، در حدی بوده است که از زمین مسابقه اخراج شود؟ گفت: »بله قطعا!«.پرسپولیسی ها 
هم گفته های موسوی و داور را صراحتا رد نکردند. یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس 
در کنفرانس خبری در این باره گفت: »فکر می کنم در آن صحنه،  یک درگیری لفظی پیش 
آمد و می شد این بخش را مدیریت کرد تا به اینجا نرسد و به بازیکن کارت قرمز داده شود. 
به نظر من صحنه ای نبود که کارت قرمز داشته باشد و می شد با مدیریت بهتری روی این 
صحنه داشت اما فشار بازی زیاد بود. فشار روی داوری زیاد است و من به تیم داوری خسته 

نباشید می گویم و برای آن ها آرزوی موفقیت دارم«. 

   مجتبی احسانی
محمد عمری این روزها یکی از بهترین بازیکنان 
لیگ است و در غیاب یورگن لوکادیا برای تیمش 
گلزنی می کند. ایــن بازیکن جوان که از آکادمی 
باشــگاه پرسپولیس رشد کرده جزو معدود جوانانی 
اســت که یحیی گل محمدی به او اعتماد کرده و 
اتفاقا جواب نیز گرفته اســت. البته در گذشــته نه 
چندان دور هم سرخپوشــان بــه بازیکنان جوان 
میدان می دادند اما ایــن کار از گل محمدی کمتر 
دیده شــده بود.  به بهانه درخشش محمد عمری 
سرنوشــت چند تن از بازیکنان جوانی که در چند 
سال اخیر سرخپوش شدند را بررسی خواهیم کرد.

شهاب زاهدی
مهاجمی که در ســن ۲۱ ســالگی به پرسپولیس 
پیوســت به دلیل مثبــت اعلام شــدن آزمایش 
دوپینگش، دو ســال از میادیــن به دور بود و پس 
از دو ســال، مجددا شرایط حضور در پرسپولیس را 
بدســت آورد اما هرگز فرصت بازی در ترکیب این 
تیم را کســب نکرد. زاهدی که یکی از بهترین و 
با انگیزه ترین بازیکنان پرســپولیس در اردوهای 
آماده ســازی بود هرگز موفق نشد خود را برانکو 
تحمیل کند. مهاجم اسبق پیکان و مقاومت تهران، 
آن زمان به دلیل شرایط فیزیکی مناسب و قدرت 

شــوتزنی بالا یکی از گزینه های جانشینی مهدی 
طارمــی پس از جدایی تلقی می شــد ولی پس از 
بازگشــت این مهاجم، مورد استفاده قرار نگرفت و 
مجبور شد راهی لیگ های اروپایی شود که اتفاقا 
بسیار خوش درخشــیده و در دوران سرمربیگری 
دراگان اسکوچیچ نیز چند باری به تیم ملی دعوت 
شــد. زاهدی در حــال حاضر مهاجــم اصلی تیم 

پوشکاش آکادمیا مجارستان است.
علی علیپور

مهاجم نام آشنای ســابق پرسپولیس در سومین 

فصل حضــورش در این تیم با گلزنــی در دیدار 
شهرآورد برگشت لیگ چهاردهم، نام و نشانی برای 
خود به وجود آورد. علی پور که با درخشش در دیدار 
هــای نیم فصل دوم فصل 96-9۷، یکی از عوامل 
اوج گیری تیم برانکو بود، به خوبی در ترکیب این 
تیم جــا افتاد و در عین ۲۱ ســالگی، تاثیرگذاری 
بالایی در جمع سرخپوشــان داشت. قابلیت بالای 
علی پور در زدن ضربات ســر و سرعت و تیزچنگی 
بالای این مهاجم جوان، از جمله ویژگی هایی بود 
که ســبب شد در فوتبال اروپا مشتریانی برای خود 

دســت و پا کند. علیپور هم اکنون عضو تیم ژیل 
ویسنته پرتغال است که البته بیشتر از روی نیمکت 

کار هم تیمی های خود را دنبال می کند.
صادق محرمی

هافبک راســت پا و هشــتپری اســبق تیم ملی 
نوجوانان، جوانان و باشــگاه ملوان بندرانزلی، یکی 
از خرید های برجســته پرســپولیس بود. محرمی 
که با هدف جانشــینی رامین رضاییان به خدمت 
پرســپولیس در آمد، قابلیت بازی در پست مدافع و 
هافبک راست را داشت. این بازیکن خوش آتیه که 
در تیم ملوان درخشــیده بود، قرارداد دو ساله ای با 
پرسپولیس امضا کرد و درخشش خیره کننده اش 
او را راهــی اروپا کرد. صــادق محرمی هم اکنون 

عضو تیم دینامو زاگرب کرواسی است.
حمیدرضا طاهرخانی

مهاجمی که در ســن ۱۷ ســالگی به تیم اصلی 
پرســپولیس ملحق شــد انتظار می رفــت آینده 
بهتری داشته باشــد. طاهرخانی پس از درخشش 
در تیم آراد تاکســتان، به عضویــت تیم نوجوانان 
پرســپولیس درآمد. او با پیشرفت زودهنگام، خیلی 
زود خود را به تیم جوانان و امید پرسپولیس رساند 
و با تیم بزرگسالان پرسپولیس به تمرین پرداخت. 
طاهرخانی که در نخســتین حضور خود در ترکیب 

بزرگسالان پرســپولیس در یک دیدار دوستانه، ۲ 
گل به ثمر رساند و همچنین تجربه به ثمر رساندن 
۲ گل در دربی امید ها را در کارنامه داشــت، یکی 
از اســتعداد های این باشگاه به شمار می رفت که 
حســاب ویژه ای بر رویش باز شده  بود اما هرگز 

نتوانست انتظارات را برآورده کند.
احسان علوان زاده 

هافبک خوزستانی و چپ پای سابق سرخپوشان، 
یکی از بازیکنان برجســته ای بود که با قراردادی 
سه ساله به عضویت پرسپولیس درآمد. علوان زاده 
که فوتبال حرفه ای خود را در باشــگاه اســتقلال 
اهواز آغاز کرده  بود، تا قبل از پرســپولیس، سابقه 
حضور در استقلال اهواز، استقلال خوزستان و نفت 
مسجد سلیمان را در کارنامه خود داشت. درخشش 
در ترکیب نفت مسجد سلیمان در لیگ دسته اول 
و قرار گرفتن در ترکیب منتخب لیگ دســته اول 
مقدمات حضور علوان زاده در جمع سرخپوشــان 
را ایجــاد نمود. علوان زاده نیز با حضور عالیشــاه 
و امیری در جناح چپ پرسپولیس، فرصت چندانی 
برای عرض اندام پیدا نکرد و نیمکت نشــینی های 
پــی در پی فوتبال او را نابــود کرد و یک بازیکن 
آینده دار دیگر نیز در عین جوانی از صحنه فوتبال 

محو شد.

عضو هیات مدیره باشــگاه پرسپولیس تهران گفت: پرســپولیس توان قهرمانی در 
هر دو جام را دارد.حســین خبیری در گفتگویی با اشاره به پیروزی پرگل تیم فوتبال 
پرســپولیس برابر نساجی اظهار داشــت: بازی خیلی خوبی را از دو تیم شاهد بودیم 
و جا دارد کســب این نتیجه خوب را به پرسپولیســی ها، کادر فنی و همه هواداران 
تبریک بگویم. پرســپولیس در این بازی در حالی ۵ گل زد که می توانست گل های 
دیگری را به ثمر برســاند اما داور با تصمیم اشتباه خود و اخراج مهدی ترابی باعث 
شــد روند تیمی ما تغییــر کند.وی در ادامه در خصوص اخــراج مهدی ترابی تاکید 
کرد: در آن صحنه اول بازیکن نســاجی مشــکل ایجاد کرد. در پرسپولیس اولویت 
همه ما و بازیکنان رعایت اصول اخلاقی اســت. حتماً اتفاق افتاده که مهدی ترابی 
واکنش از خود نشان داده است.  عضو هیات مدیره باشگاه درباره رویارویی با مربی 
و بازیکنان ســابق پرسپولیس در نساجی افزود: هر کسی در پرسپولیس حضور داشته 
بــرای ما عزیز و قابل احترام اســت. حمید مطهری در پرســپولیس زحمات زیادی 
کشــید و خوشحالم که او و ســایر پرسپولیسی ها در باشگاه های خود موفق هستند 
و برای همه آنها آرزوی موفقیت دارم.خبیری در خصوص ثبت قهرمانی پرســپولیس 
در نیم فصل تصریح کرد: چشــم انداز ما فتح جام در پایان فصل اســت. پرسپولیس 
در نیــم فصل اول هفته های متوالی در صدر حضور داشــت و با تلاش کادر فنی و 
بازیکنان این تیم با اقتدار توانســت در پایان نیز صــدر جدول را به خود اختصاص  
دهد. امیدوارم در پایان فصل پرســپولیس در چنین جایگاهی حضور داشــته باشد و 

فصل جاری را با قهرمانی در لیگ برتر به پایان برســاند.

نایب  قهرمان کشتی آزاد جهان گفت که به دنبال شکست همه مدعیان وزن اول در مسابقات 
قهرمانی کشــور به عنوان اولین مرحله از چرخه انتخابی تیم ملی اســت. علیرضا سرلک در 
گفت وگویی درباره میزان آمادگی اش برای حضور در مسابقات قهرمانی کشور به عنوان اولین 
مرحله از چرخه انتخابی تیم ملی اظهار داشت: آماده شرکت در این رقابت ها هستم و به شکست 
همه حریفانم فکر می کنم. وی که در مسابقات جهانی بلگراد یکی از شانس های کسب مدال 
محسوب می شد اما نتوانست نمایش قابل قبولی داشته باشد، تاکید کرد: بعد از مسابقات جهانی 
اسلو چند مسابقه پشت سر داشتم که بدنم چند بار در اوج و افت قرار گرفت و در بلگراد بدنم 
کُپ کرد. آنجا نتوانستم آن میزان آمادگی و تمرینی که پشت سر گذاشته بودم را اجرا کرده و 
کشتی خوبی بگیرم. این کشتی گیر لرستانی با اشاره به اینکه بعد از حضور در مسابقات جهانی، 
سه کشتی در لیگ گرفته است، ادامه داد: دو برد داشتم و به حریف روس ۳-۳ باختم. سرلک 
گفت: خداراشکر همه چیز خوب و نرمال برایم پیش رفته و با این آمادگی که دارم باید کشتی های 
خوبی در مسابقات کشوری بگیرم. خصوصا آنکه در وزن ۵۷ کیلوگرم همه مدعیان حضور دارند 
و به دنبال شکست همه حریفانم هستم. بعد از آن هم قرار است نفرات برتر کشور به مسابقات 
قهرمانی آسیا اعزام شوند.نایب قهرمان جهان در سال ۲۰۲۱ که سابقه کسب مدال نقره آسیا را 
هم دارد، در مورد اینکه آیا مشکل اشتغالش برطرف شده است؟ عنوان کرد: قولش را داده اند اما 
هنوز کاری انجام نشده است. قول داده بودند که کارم در شرکت نفت درست شود، ولی کاری 
انجام نشد و آقای دبیر دنبال کار استخدام ما در آموزش و پرورش است. همه کشتی گیران دغدغه 
مالی و اشتغال دارند، این موضوعی است که همه به نوعی با آن درگیر هستند، اگر دغدغه مالی 

نداشته باشیم می توانیم بیشتر روی کار و تمرین مان تمرکز کنیم. 

 بین »ترابی« و »موسوی« 
چه گذشت؟

سرنوشت جوانانی که پرسپولیسی شدند

حسین خبیری: رعایت اخلاق 
اولویت همه پرسپولیسی ها است

 سرلک: همه مدعیان ۵۷ کیلو 
در قهرمانی کشور حضور دارند

گزارش امتیاز از حضور جوانان درترکیب سرخپوشان پایتخت؛


